
P r o t o k 6 t nr LI1/2018 
z obrad L I I  sesji Rady Miejskiej w Ktodzku, 

ktdra odbyla s i ~  w dniu 22 lutego 2018r. 
w saii Rajc6w Urzgdu Miasta w Ktodzku 

Sesja rozpoczeta sig o godz. 14:02. 

1. Otwarcie obrad L I I  sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 
Otwarcia sesji dokonat Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Klodzku Pan Tornasz Zabski 

m6wiqc: ,,Otwierarn obrady LII sesji Rady Miejskiej w Ktodzku". 

2. Stwierdzenie wainokci sesji. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  stwierdzit, iz w sesji uczestniczy 19 radnych 

w zwiqzku z tym wszystkie podejmowane decyzje bgdq prawomocne. (Nleobecnl na sesli: radny 

p. Damian $lak i radny p. Jacek Kubicki) 

3. Wyb6r sekretarra sesji. 
Na sekretarza sesji Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski zaproponowal radnq Paniq 

Anetp tosiewicz. Pani radna wyrazita zgodg. Radny Pan Tomasz Karolczak zgtosit 

kandydaturg Pana Lecha Surbwki, ktory wyrazit zgodg. 

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie kandydaturg Pani Anety losiewicz oraz 

kandydature Pana Lecha Surowki: 

Glosowanie: kandydatura Pani Anety tosiewicz - 14 za, 

kandydatura Pana Lecha Surbwki - 5 za. 

(Nie glosowali nieobecni na sesji: radny p. Damian ~ i a k  i radny p. Jacek Kubicki) 

Radna Pani Aneta tosiewicz zostala powotana na sekretarza obrad UI sesji Rady 
Miejskiej. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinformowat, i e  w porzqdku sesji w punkcie 

19 zostat ujgty projekt uchwaty na druku nr 404 w sprawie przyjecia do realizacji Strategii 

Rozwoju Miasta Ktodzka ,,Strategia Ktodzko 2030". Wszystkie Komisje Rady po zapoznaniu 

sig z materiatem stwierdzity, i e  warto by byto odtoiyt procedowanie tego projektu do 

marca, poniewai by t  rnoie pojawiq sig ze strony radnych propozycje zmian. 

W zwiqzku z powyzszym radna Pani Zdzistawa Gdrska zglosita wniosek formalny 

o zdjecie z porzqdku obrad projektu uchwaty na druku nr 404 w sprawie przyjecia do 

realizacji Strategii Rozwoju Miasta Ktodzka ,,Strategia Ktodzko 2030.  

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod glosowanie wniosek formalny 

zgtoszony przez radnq Paniq Zdzislawe Gorskq. 

Glosowanie: za - 17, przedw - 0, wstrzymalo sie - 2. (Nie glosowall nieobecni na sesji: radny p. 

Damian giak i radny p, Jacek Kubicki) 

Wniosek sostat pnyjgty. 



Nastgpnie radna Panl Zdzislawa Gdrska zgtosita kolejny wnlosek formalny, aby radni do 

dnia 15 marca br. sktadali na pisrnie wnioski wraz z uzasadnieniem do przedstawlonej przez 

Burmlstrza Miasta ,,Strategii Klodzko 2030. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie wniosek formalny 

zgtoszony przez radnq Paniq Zdzistawe Gorskq. 

Gtosowanie: - 19, pneciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. (Nie gfosowaii nleobecni na sesji: radny 

p. Damian ~ l a k  I radny p. Jacek Kublcki) 

Wniosek zostal przyjety. 

Przewodniczqcy Rady dodat, i e  wnioski mozna skladat w biurze Rady w formle 

elektronicznej lub papierowej. Jeieli takie wnioski pojawiq siq, to bezpoirednio po 

15 marca zostanie okreilony termin spotkania, na kt6rym ztoione wnioski zostanq 

przedyskutowane. 

W zwiqzku ze zdjeciem z porzqdku obrad pkt 19, Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz 

iabski poddat pod gtosowanie przyjecie porzqdku obrad po zmianach. 

Gtosowanie: za - 19, przedw - 0, wstrzyrnak sic - 0. (Nie gbsowall nleobecni na sesji: radny 

p. Damian Siak I radny p. Jacek Kublcki) 

porzadek obrad DO zmianach Drzedstawia sie nastevuiaco; 
1. Otwarcie UI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 
2. Stwierdzenle wainosci sesji. 
3. Wyb6r sekretarza sesji. 
4. Zatwierdzenie protokolu z LI  sesji. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Klodzka z pracy migdzy sesjaml. 
6. Informacja o stanie sanitarnym miasta Ktodzka. 
7. Ocena stanu czystoici oraz utrzymania zieleni na terenle miasta Ktodzka w roku 

2017. 
8. Ocena stanu drbg i chodnikow oraz uktadu komunikacyjnego na terenle miasta 

Klodzka. 
9. Podjecie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Ktodzko na lata 2018-2027, druk nr 407. 
10. Podjacie uchwaty w sprawie dokonania zmian budietu Gminy Mlejskiej Ktodzko na 

2018 rok, druk nr 408. 
11. Podjecie uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ktodzkiemu, 

druk nr 399. 
12. Podjecie uchwaty w sprawie udzieienia pomocy finansowej Powiatowi Ktodzkiemu, 

druk nr 400. 
13. Podjecie uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

kolejnej umowy dzieriawy, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoSt, 
z dotychczasowym dzieriawcq, druk nr 401. 

14. Podjecie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
kolejnej umowy dzieriawy, ktorej przedmiotem jest ta sama nieruchomoit, 
z dotychczasowym dzieriawcq, druk nr 402. 

15. Podjecie uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
kolejnej umowy dzieriawy, ktbrej przedmiotem jest ta sama nieruchomoit, 
z dotychczasowym dzieriawcq, druk nr 403. 



16. Podjecie uchwaw w sprawie zrniany nazwy agSci ulicy na terenie rniasta Klodzka, 
druk nr 409. 

17. Podjecie uchwab w sprawie przyjecia dla Miasta Ktodzka Grninnego Programu 
Profiiaktykl i Rozwiqzywania Problernow Alkoholowych oraz Przeciwdziatania 
Narkornanii na rok 2018, druk nr 405. 

18. Podjecie uchwaty w sprawie przyjqcia regulamlnu konkursu ofert na realizacje 
zadania publicznego dla niepublicznych przedszkoli oraz okreilenia kryteribw wyboru 
ofert, druk nr 406. 

19. Interpelacje i zapytanla radnych. 
20. Wnioski i oiwiadczenia radnych. 
21. Sprawy r6ine. 
22. Zakoriczenle sesji. 

4. Zatwierdzenie protokdu z L I  sesji. 
Protok6l zostal przedtoiony radnyrn. Uwag do protokolu nie zgtoszono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  poddat pod glosowanie przyjecie protokdu 

z LI  sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 0. (Nie g/osowar nieobecnl na sesji: radny p. 

DarnIan klak I radny p. Jacek Kubicki) 

Protok6l z L I  sesji Rady Miejskiej w Klodzku zostat przyjqty. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Klodzka z pracy miqdzy sesjami. (Zal. nr 1) 
Sprawozdanie zostalo przedloione radnyrn. 
Uwag i zapytari do sprawozdania nie stwierdzono. 

6. Informacja o stanie sanitarnym miasta Klodzka. (Zal. nr 2) 
Material zostat przedlozony radnyrn; 
Uwag i zapytah do przedlozonego rnaterialu nie stwierdzono. 

7. Ocena stanu czystosci oraz utrzymania zieleni na terenie miasta Klodzka 
w roku 2017. (Zab nr 3) 
Material zostal przedtoiony radnyrn. Byl t e i  ternatern obrad Kornisji Gospodarki 
Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i tadu Przestrzennego oraz Kornisji Spraw Obywatelskich 
I Porzqdku Publicznego. 
Uwag i zapytari do przedlozonego rnaterialu nie stwierdzono. 

aQecaabta~mdnikBuMFarttk(a*-*cyjnegolratrranirmiasta 
Klodzka. (Zal. nr 3) 
Material zostal przedtoiony radnyrn. Byl t e i  tematern obrad Kornisji Gospodarki 
Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i tadu Przestrzennego. 
Uwag i zapytari do przedlozonego rnaterialu nie stwierdzono. 

9. Podjqcie uchwaly w sprawie zrniany Wieloletniej Prognosy Finansowej Gminy 
Miejskiej Ktodzko na lata 2018-2027, druk nr  407. (Zal. nr 4) 
Projekt uchwaly zostal przedloiony radnym. 



Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poinforrnowat, i e  projekt uchwaty byl 

opiniowany przez Komisje Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej. Przewodnicz~cy 

poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqca Komisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewlcz 

poinforrnowala o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 407. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poddat pod gtosowanie podjqcie uchwaty 

w sprawie zrniany Wieloletniej Prognozy Finansowej Grniny ~ i e h k i e j  Klodzko na lata 2018- 

2027, druk nr 407. 

Glosowanie: za - 17, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 2. (Nie glosowali nieobecni na sesjl: radny 

p. Damian giak i radny p. lacek Kubicki) 

Uchwata zostala podjqta i otrzymata nr LII/385/2018. (Zal. nr 5) 

10. Podjpcie uchwaty w sprawie dokonania zmian bud ie tu  Gminy Mlejsklej 
Ktodzko na  2018 rok, druk n r  408. (Zal. nr 6) 
Projekt uchwaty zostat przedloiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poinforrnowal, i e  projekt uchwaly byl 

oplniowany przez Komisje Budietu', Finans6w i Polityki Gospodarczej. Przewodniuqq 

poprosll o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniuqca Kornisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewicz 

poinformowala o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 408. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poddat pod glosowanie podjecie uchwaly 

w sprawie dokonania zrnian budietu Grniny Miejskiej Klodzko na 2018 rok, druk nr 408. 

Closowanie: za - 17, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 2. (Nie glosowali nleobecnl na sesji: radny 

p. Damian glak i radny p. lacek Kubicki) 

Uchwala zostala podjpta I otrzvmata nr LII/386/2018. (Zal. nr 7) 

11. Podjqcie uchwaty w sprawie udzielenia pomocy f inansowej Powiatowi 
Ktodzkiemu, druk nr 399. (Zal. nr 8) 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poinformowal, i e  projekt uchwaly by1 

opiniowany przez Kornisje Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy 

poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqca Kornisji Budietu, Finans6w i Polityki Gospodarczej Pani Aneta L o s i e w i u  

polnformowala o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 399. 



Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddal pod glosowanie podjecie uchwaty 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ktodzkiemu, druk nr 399. 

Glosowanie: za - 11, przeciw - 0, wstrzyrnalo sic - 7. (Nie gbsowall nieobecni na sesjl: radny 

p. Damlan glak i radny p. lacek Kubicki oral jedna osoba obecna na sali nie brata udzialu w gbsowanlu) 

Uchwala zostala podjqta i otrzymala nr LII/387/2018. (Zal. nr 9) 

12. Podjpcie uchwaty w sprawie udzielenia pomocy flnansowej Powiatowi 
Klodzkiemu, druk nr 400. (Zal. nr 10) 
Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinformowal, i e  projekt uchwaty byt 

opiniowany przez Komisje Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy 

poprosit o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczqca Kornisji Budzetu, Finans6w i Polityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewicz 

poinformowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 400. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddal pod glosowanie podjecie uchwaty 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ktodzkiemu, druk nr 400. 

Glosowanie: za - 15, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 4. (Nie gtosowaii nieobecni na sesj~: radny 

p. Damlan i iak i radny p. Bcek Kubicki) 

Uchwala zostala podjqta i otrzymala nr LII/388/2018. (ZaL nr 11) 

13. Podjpcie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym kolejnej umowy dzieriawy, ktbrej przedmiotem jest ta sama 
nieruchomoik, z dotychczasowym dzieriawcq, druk nr 401. (Zal. nr 12) 
Projekt uchwaty zostat przedtoiony radnym. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinformowal, i e  projekt uchwaty byt 

opiniowany przez Komisje Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i kadu 

Przestrzennego. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii Komisji. 

Zastepca Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i ladu 

Przestrzennego Panl Danuta Lisota poinformowata o pozytywnej opinii Komisji do 

projektu uchwaty na druku nr 401. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodnicz3cy Rady Pan Tomasz iabski poddal pod gksowanie podjecie uchwaty 

w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej urnowy 

dzieriawy, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoii, z dotychczasowym dzieriawcq, 

druk nr 401. 



Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. (Nie gbsowali nlwbecnl na sesji: radny 

p. Damian Siak I radny p. Jacek Kubicki) 

Uchwata zostala podjpta i otrzymala nr LII/389/2018. (Zal. nr 13) 

14. Podjpcie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym kolejnej umowy dziertawy, ktdrej przedmiotem jest ta sama 
nieruchomoii, z dotychczasowym dzieriawcq, druk n r  402. (Zal. nr 141 - 
Projekt uchwaty zostal przedtozony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  poinformowat, ze projekt uchwaw by! 

opiniowany przez Komisje Gospodarki Komunainej, Ochrony ~rodowiska i kadu 

Przestrzennego. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinli Kornisji. 

Zastgpca Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i kadu 

Przestrzennego Panl Danuta Lisota poinformowata o pozytywnej opinii Kornisji do 

projektu uchwaty na druku nr 402. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  poddal pod glosowanie podjgcie uchwaty 

w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowyrn kolejnej urnowy 

dzierzawy, ktorej przedrniotem jest ta sarna nieruchomo8k, z dotychczasowyrn dzieriawcq, 

druk nr 402. 

Glosowanie: .?a - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. (Nie glosowali nieobecni na sesji: radny 

p. Damian i lak  I radny p. Jacek Kubicki) 

Uchwala zostata podjqta i otrzymala nr LII/390/2018. (Zal. nr 15) 

15. Podjpcie uchwaly w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym kolejnej umowy dzieriawy, ktdrej przedmiotem jest ta sama 
nieruchomoit, z dotychczasowym dzieriawcq, druk n r  403. (Zal. nr 16) 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  poinforrnowat, i e  projekt uchwaly byl 

opiniowany przez Kornisje Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i ladu 

Przestrzennego. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii Kornisji. 

Zastepca Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i tadu 

Przestrzennego Panl Danuta Lisota poinforrnowata o pozytywnej opinli Kornisji do 

projektu uchwaty na druku nr 403. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk i  poddat pod gtosowanie podjgcie uchwaty 

w sprawie wyraienia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowyrn kolejnej urnowy 

dziertawy, kt6rej przedrniotern jest ta sarna nleruchornoi6 z dotychczasowym dzieriawcq, 

druk nr 403. 



Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, w s t y m a i o  sig - 0. (Nie gbsowaii nieobecni na sesji: radny p. 

Darnian klak i radny p. Jacek Kubicki) 

Uchwata zostala podjqta i otrzymata nr LII/391/2018. (Zal. nr 17) 

16. Podjqcie uchwaty w sprawie zmiany nazwy czqkci ulicy na terenie miasta 
Ktodzka, druk nr 409. (Zal. 18) 
Projekt uchwaly zostat przedloiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabskl  poinforrnowat, ze projekt uchwaly byl 

opiniowany przez Komisje Spraw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego. Przewodniczqcy 

poprosit o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqcy Komisji Spraw Obywateiskich i Porzqdku ~ublicznego Pan Wojciech 

Lyszkiewlcz poinforrnowal o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaly na druku 

nr 409. Komisja wniosla, aby czp5i ulicy Objazdowej otrzymala nazwg uiica Letnia. 

Uwag i zapytan do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  poddal pod glosowanie podjecie uchwaly 

w sprawie zrniany nazwy czgSci ulicy na terenie miasta Klodzka, druk nr  409. W 5 1 wpisano 

nazwg ul. Letnia. 

G i 0 ~ 0 ~ a n i e :  za - 19, pi-Ze~iw - 0, w~trzymai0 Sig - 0. (Nie glosowaii nieobecni na sesji: radny 

p. Damian i lak i radny p. Jacek Kubicki) 

Uchwata zostala podjqta i otrzymata nr LII/392/2018. (Zal. nr 19) 

17. Podjqcie uchwaty w sprawie przyjqcia dla Miasta Klodzka Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwipzywania Problem6w Alkoholowych oraz 

Przeciwdziatania Narkornanii na rok 2018, druk n r  405. (Zal. nr 20) 

Projekt uchwaly zostal przedloiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski  poinformowal, ze projekt uchwaw byl 

opiniowany przez Kornisje Zdrowia, Pornocy Spolecznej, Sportu i Turystyki. Przewodniczqcy 

poprosil o przedstawienie opinii Komisji. 

Zastepca Przewodniczqcego Kornisji Zdrowia, Pornocy Spolecznej, Sportu i Turystyki Pani 

Anna Karolczak poinformowala o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na 

druku nr  405. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski  poddal pod glosowanie podjecie uchwaly 

w sprawie przyjpcia dla Miasta Klodzka Grninnego Prograrnu Profilaktyki i Rozwiqzywania 

Probiern6w Alkohoiowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2018, druk nr  405. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymaio sie - 0. (Nie gbsowali nieobecni na sesji: radny 

p. Damian i iak  1 radny p. Jacek Kublcki) 

Uchwata zostala podjeta i otrzymata nr LII/393/2018. (Zal. nr 21) 



18. Podjecie uchwaty w sprawie przyjgcia regulaminu konkursu ofert na 
realizacjg zadania publicznego dla niepublicznych przedszkoli oraz okreklenla 
kryteri6w wyboru ofert, druk nr 406. (Zal. nr 22) 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinforrnowal, i e  projekt uchwaty byt 

opiniowany przez Kornisje Edukacji i Kultury. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie 

opinii Kornisji. 

Zastgpca Przewodniczqcego Kornisji Edukacji i Kultury Pani Lucyna ~ ~ 1 s t  poinformowata 

o porytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku n r  406. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty 

w sprawie przyjecia regularninu konkursu ofert na realizacje zadania publicznego dla 

niepublicznych przedszkoli oraz okreslenia kryteriow wyboru ofert, druk nr  406. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. (Nie glosowaii nieobecnl na sesfl: radny 

p. Damian $/ak i radny p. Jacek Kublckl) 

Uchwala zostala podjeta i otrzymala nr LII/394/2018. (Zal. nr 23) 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 
W okresie rnigdzy sesjarni do biura Rady nie wplynety pisernne interpelacje. 

Glos zabrat radny Pan Stanlslaw Ferenc: Panie Przewodniczqcy, Panie Burrnistrzu, 

Szanowna Rado, Szanowni Mieszkancy Ktodzka. Od rana w telewizji jest bardzo 

nagtosniona sprawa dotyczqca czystosci powietrza i uciqiliwego srnogu, ktory zalega nad 

rniastarni. Z uzyskanych inforrnacji wiem, i e  nie jestesrny miastern, ktore spelnia kryteria, 

aby skorzystat z tego obecnego prograrnu walki ze srnogiern. Marn zapytanie i prolbe do 

Pana Burmistrza, aby t e i  u nas na to zwr6cit uwage i w rnornencie pojawienia sig Srodkow 

unijnych na ten cel, skorzystat z nich. Bo je i l i  Unia naciska w tyrn ternacie, to 

prawdopodobnie ten program zostanie rozszerzony. Szczegoinie rnySlg tutaj 

o Spdtdzielni Mieszkaniowej, poniewai na tych starych zasobach, starych rnurach, nie 

zawsze sztuka budowiana pozwala na zastosowanie terrnoizolacyjnych materiatow. 

Zwracarn sig z pro ibq do Pana Burrnistrza, ktory ma odpowiednie stuiby, aby zwrocit na 

to uwage i jesli pojawiq sie na to pieniqdze z Unii, to o nie wystqpil. 

Gjos zabrat Burrnistrz Miasta Pan Michal Piszko: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 

odpowiadajqc na ape1 Pana Ferenca, z tego co wiern, Spotdzielnia prowadzi rnodernizacje 

swoich kilku budynkow. Otrzyrnata na to dofinansowanie z Unii Europejskiej z Regionalnego 

Prograrnu Operacyjnego dla Wojewodztwa Dolnosiqskiego. Jeieii chodzi o nasze dzialania, 

to jesteirny przygotowani i rnarny zinwentaryzowane indywidualne irodta ciepla w naszyrn 

rnieScie i czekarny na pojawienie sie Brodkow zewngtrznych, aby rnoc pozyskae te Srodki. 



Cieszg sig, i e  Unia Europejska naciska na polski rzqd, ktbry wczeiniej tak doskonale m6wil, 

i e  dba o Poiskg lokalnq, wyglqda na to, i e  jednak o Poiskg lokalnqdba Komisja Europejska. 

Glos zabral radny Pan Stanistaw Ferenc: Chciatem podzigkowat za odpowledi, 

a w dyskusje polityczne nie wchodzg. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tornasz iabsk i :  Panie Burmistrzu, mam pytanie dotyczqce 

Projektu ,,Cztery Dollny". Z tego co sig wczoraj dowiedzialem, przetarg na realizacjg zostal 

uniewainiony. Jakie sq dalsze iosy u nas i jak wyglqda sytuacja w innych gminach, kt6re 

w tym projekcie biorq udzlat? 

Glos zabral Burmistrz Miasta Pan Michat Piszko: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado. 

W dniu wczorajszym uniewainiliimy przetarg na to zadanie bgdziemy go powtarzat i mam 

nadzieje, i e  w tyrn drugim trybie znajdq sig chgtni wykonawcy. Jeieli chodzi o pozostale 

gminy, to jest jeszcze za wczeknie. Bgdziemy dzwonit i dowiadywat sig. Jak bgdziemy coi  

wiedziet, to bgdziemy informowat Pahstwa radnych na jakim jest to etapie. 

Glos zabral radny Pan Lech Sur6wka: Chcialem zapytai Pana Burmistrza i Pana 

Przewodniczqcego Rady Miejskiej, czy w zwiqzku z faktem, i e  referendum nie udalo sig 

i wnioskodawcy referendum wylali na nas jako Radg troszeukg pomyj, czy podjeiiimy 

jakiei dzialania ze strony Rady i ze strony Urzedu? 

W odpowiedzi na zadane pytanie Przewodniczqcy Rady Pan Tornasz i a b s k i  stwierdzil, i e  

nie otrzymal iadnego upowainienia ze strony Rady Miejskiej do podjgcia jakichkolwiek 

krok6w w tym temacie. Jeieli Rada uwaia, i e  naieiy podjqt jakiei dzialania, to powinniimy 

sformutowat wniosek forrnalny w tej sprawie i go przegtosowat, wowuas mogg 

ewentualnie jakiei kroki podjqt. 

Burmistrz Miasta Pan Michat Piszko: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado. Myilg, i e  

akurat w tym aspekcie, to sami mieszkahcy KIodzka wyraziii swojq opinig na temat tego 

catego referendum. Z doniesieh prasowych wynika, i e  akcja referendalna zostala poparta 

158 glosami, wigc jest to bardzo znikomy odsetek procentowy osob upowainionych do 

glosowania w naszym mieicie. Wczeiniej zastanawialem sig nad tym, aby podjqt akcje 

procesowq, cywilnq przeciwko pelnomocnikowi referendum, poniewai w tych zarzutach 

podniesionych w referendum bylo dokt duio nieprawdy, szczeg6lnie w tyrn zarzucle 

o zanieczyszczeniu ir6del wody pitnej dla rnieszkahc6w. To byla absolutna nieprawda, ale 

myimy to j u i  medlalnie wyprostowali i mieszkahcy zostali powiadomieni przez media, i e  

te zarzuty sip nie potwierdzajq. Wynikiem tego jest i l o i t  zloionych podplsow. Myilg, i e  

z mojej strony wejicie na droge sqdowq raczej nie bgdzie konieczne, zostawmy to, pustmy 

w niepamigt, patrzmy do przodu. 



Radny Pan Lech Sur6wka zadal nastgpujqce pytania: Czy w zwiqzku z otwarciem ronda 

obok Poczty nie bytoby zasadnym zaprosii na sesjg paniq radnq powiatowq? Pojawia sig 

bardzo duio pytali ze strony mieszkancow w zwiqzku z walkq ze smogiem. Czy miasto 

bgdzie mialo opracowany program dofinansowania wymiany ir6det ogrzewania na 

ekologiczne? Mieszkalicy powotujq sig na inne miasta, kt6re udzieiajq takiego 

dofinansowania. 

Odpowiedzi udzielit Burmistrz Miasta Pan Michat Piszko: Panie Przewodniczqcy, Wysoka 

Rado. Odpowiadajqc Panu radnemu na drugie pytanie, to tak jak j u i  wczeiniej 

wspomniatem, mamy zinwentaryzowane indywidualne ir6dta ciepla i czekamy na pieniqdze 

zewngtrzne. My nie jesteimy tak zaawansowani jak np. wojew6dztwo malopolskie, ktore 

j u i  chyba trzy lata temu podjgto prace nad uchwalq antysmogowq. Z tego co pamigtam, 

to Sejmik chyba j u t  podjqt taka. uchwate antysmogowq dia wojewodztwa i czekamy na 

skierowanie Srodk6w na walkg z tym probiernem. Jeieli te Srodki sig pojawiq, to bgdziemy 

oczywiicie jako gmina o nie apiikowat. Technicznie, pod kqtem inwentaryzacji 

indywidualnych irbdet ciepla jesteimy przygotowani. Wiemy gdzie trzeba co wymienit. 

Jeieli chodzi o pierwsze pytanie, to chodzi o radnq powiatowq Marig Dziewieckrl:, Myilg, i e  

Pani radna jest zadowolona z tego jak to rondo pracuje. Pani radna ma teZ swoje miejsce 

do wypowiedzi na sesjach powiatowych i tam na pewno wielokrotnie w sprawie ronda 

zabierata glos. 

Wigcej gtos6w nie stwierdzono. 

20. Wnioski i okwiadczenia radnych. 
Nie stwierdzono wnioskow i oswiadczen. 

21. Sprawy r6ine. 
Nie zgtoszono iadnych spraw. 

22. Zakonczenle sesji. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski zamknql obrady m6wiqc: ,,Zamykam obrady 

UI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku". 

Zakoliczenie sesji nastqpilo o godz. 14:30 

Protokdl sporzqdzila: 


